
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 18/2004 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 657/2004 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αναβολή συζήτησης και λήψης απόφασης επί 
προτάσεως της δημοτικής συμβούλου Χ. 
Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου για συζήτηση 
εκτάκτου θέματος. 

 
       Σήμερα 4 Οκτωβρίου του έτους 2004 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 30-9-2004 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  29 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Ι. Καλαϊτζίδης Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης Χ. Ντόβας  
3. Β. Γιαννουλάκης    
4. Σ.  Παναγιωτίδης    
5. Ν. Κεχαγιόγλου    
6. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Απόντες Δημαρχιακοί 
7. Ε. Γουναράς   Πάρεδροι 
8. Ι. Ακριβόπουλος   -------- 
9. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή   Π. Πιτούλιας 

10. Θ.  Σιδηρόπουλος   Γ. Μανακούλης 
11. Γ. Τροχόπουλος   Π. Ποταμόπουλος 
12. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά    
13. Μ. Σακαλής    
14. Χ. Φουρνιάδης  

ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της προ 
ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. 
Κ. Χιονίδης, Μ. Γαβρίδης, Α. Δελαβερίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 657/2004 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Ουσουλτζόγλου-  
Γεωργιάδου, Ι. Κουρουζίδης, Δ. Δάσκαλος, Α. 

15. Σ. Κρομμύδας 
16. Β. Ρήσσου 
17. Κ. Χιονίδης 
18. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
19. Ι. Κουρουζίδης 
20. Μ. Γαβρίδης 
21. Δ. Δάσκαλος  Δελαβερίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Σ. Μηλιόπουλος, Α. 

Παπαστεργίου, Κ. Πουλασουχίδης, Α. Τσιάρας, Η. 
Σοφιανίδης, Γ. Ορφανίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 658/2004 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Μ. Γαβρίδης. 

22. Α. Δελαβερίδης 
23. Γ. Μιχαηλίδης 
24. Σ. Μηλιόπουλος 
25. Α. Παπαστεργίου 
26. Κ. Πουλασουχίδης 
27. Α. Τσιάρας 
28. Η. Σοφιανίδης 
29. Γ. Ορφανίδης 

 



 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στην δημοτική σύμβουλο Χαρούλα 
Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου, η οποία είπε στο συμβούλιο ότι:  

Ουσουλτζόγλου: Στην προ ημερήσιας συζήτηση είχα πει ότι έχω να θέσω ένα 
έκτακτο θέμα. Επανέρχομαι λοιπόν κε Πρόεδρε και ζητώ σ΄ αυτή τη συνεδρίαση να 
συζητηθεί εκτάκτως το θέμα του 11ου Δημ. Σχολείου, για το οποίο έχουμε και οι τρεις 
πτέρυγες εδώ ενημέρωση, παραβρεθήκαμε στη συνέλευση Γονέων και Κηδεμόνων η 
κυρία  Τσιαμήτρου, η κυρία Μπατσαρά, ο κ. Ορφανίδης κι εμείς και γνωρίζουμε 
πολύ καλά το ζήτημα. Επειδή φρονώ  ότι είναι πολύ σοβαρό, γιατί οι γονείς 
ετοιμάζονται να κάνουν καταλήψεις, ζητώ να συζητηθεί σήμερα εκτάκτως και 
πιστεύω ότι με το διάλογο μπορούμε να βρούμε λύσεις, να καταθέσουμε προτάσεις 
και να συμφωνήσουμε κουβεντιάζοντας. 

Κουρουζίδης: Διαδικαστικά κε Πρόεδρε, επειδή ειπώθηκαν κάποια πράγματα 
και γνωρίζω ότι δεν πρέπει να τοποθετηθώ, αναφέρομαι στο έκτακτο θέμα για το 11ο 
Δημ. Σχολείο, γιατί πιστεύω ότι από τη διαδικασία που σταμάτησα το έκανα σκόπιμα, 
γνωρίζω το τι πράττω, να έρθει ως έκτακτο και όχι ως ενημέρωση της κυρίας 
αντιδημάρχου και του προέδρου και να σταματήσει εκεί το θέμα. Είναι τόσο σοβαρό 
γι’ αυτό απέρριψα την διαδικαστική παρέκκλιση που προτείνατε. 

Πρόεδρος: Αυτά θα τα πείτε στην τοποθέτησή σας. Εισαγάγετε εσείς έκτακτο 
θέμα; 

Κουρουζίδης: Επειδή γνωρίζω τον κανονισμό κε Πρόεδρε, αν απορριφθεί δια 
ψηφοφορίας δεν θα μου δοθεί ο λόγος της τοποθέτησης. Ενισχύω την άποψη για να 
συζητηθεί ως έκτακτο. 

Δήμαρχος: Συμφωνώ ότι πρόκειται για σοβαρό θέμα, δεν πρέπει όμως να 
συζητηθεί σήμερα εκτάκτως. Θα έρθει ως τακτικό θέμα στην επόμενη συνεδρίαση με 
συγκεκριμένες προτάσεις. Δεν είναι κατεπείγον το θέμα. 

Ορφανίδης: Μόνο ο κ. Δήμαρχος μπορεί να θέτει έκτακτα θέματα; Αν δεν 
συζητηθεί εκτάκτως θ’ αποχωρήσω. 

Δήμαρχος: Κε Ορφανίδη, λυπάμαι για την «εκβιαστική» τοποθέτησή σας. 
Γνωρίζουμε το πρόβλημα. Παρακαλώ ν’ ανακαλέσετε τη θέση σας ότι θ’ 
αποχωρήσετε. 

Ουσουλτζόγλου: Γιατί δεν το φέρνετε ως έκτακτο θέμα;  
Πρόεδρος: Αν θέσετε εσείς έκτακτο θέμα κυρία Ουσουλτζόγλου και 

συναινέσει ο κ. Δήμαρχος, η πλειοψηφία θα αποφασίσει αν θα συζητηθεί ή όχι. Δίνω 
το λόγο, κατά παρέκκλιση του κανονισμού, για να εκθέσει ο κ. Πετρομελίδης στο 
Σώμα κι επειδή υπάρχουν πάρα πολλοί γονείς εδώ, τις απόψεις του Συλλόγου. Αν 
εσείς δεν θέλετε να παρεκκλίνουμε του κανονισμού τότε δεν θα του δώσω τον λόγο. 
Δεν μπορώ να θέσω διαδικαστικά ένα έκτακτο θέμα αν δεν έχω ερέθισμα. 
Διαδικαστικά. 

Κουρουζίδης: Δεν μπορείτε να δώσετε τον λόγο στον συμπολίτη μας κε 
Πρόεδρε, είμαστε στη διαδικασία προ ημερησίας, θα απαντήσει ο Δήμαρχος στις 
ερωτήσεις που έγιναν και μετά, εφόσον τελειώσει αυτή η διαδικασία, θα δούμε ποια 
θα ακολουθήσουμε. Επί του παρόντος δεν δέχομαι γιατί είναι εκτός κανονισμού αυτή 
η πρότασή σας. 

Ορφανίδης: Θα ήθελα να δούμε πρώτα αν θα συζητηθεί ως έκτακτο το θέμα 
και μετά να πάρει το λόγο ο κ. Πετρομελίδης 

Μιχαηλίδης: Η άποψή μου συγκλίνει με αυτήν του κ. Ορφανίδη. Είπατε ότι 
δίνετε το λόγο στον κ. Πετρομελίδη κατά παράβαση του κανονισμού. Εφόσον αυτή η 
πτέρυγα, αυτή η παράταξη, ζήτησε ότι θα πρέπει να συζητηθεί ένα έκτακτο θέμα 
γιατί αφορά ένα μείζον ζήτημα, οφείλατε λοιπόν πιο ορθά να μπει το θέμα ως 



έκτακτο κι αν δεν δεχόταν ο κ. Δήμαρχος, να δίνατε το λόγο κατά παρέκκλιση στον κ. 
Πετρομελίδη. Επειδή όμως το θέμα είναι σημαντικό θέλουμε να το συζητήσουμε. 

Πρόεδρος: Όταν λέμε κατά παρέκκλιση του κανονισμού πρέπει να συμφωνεί 
το Σώμα γι’ αυτό εάν ένας δημ. σύμβουλος δεν συμφωνεί, όπως ο κ. Κουρουζίδης, 
δεν μπορούμε να παρεκκλίνουμε του κανονισμού. Η κα Ουσουλτζόγλου είπε  ότι θα 
θέσει έκτακτο θέμα. Στην προ ημερησίας διατάξεως συζήτηση εκτός από την κυρία 
Τσιαμήτρου, που έκανε εκτενή αναφορά, η κυρία Ουσουλτζόγλου δεν επεκτάθηκε 
στο θέμα και είπε ότι θα το θέσει εκτάκτως αλλά είπε μετά την ολοκλήρωση της προ 
ημερήσιας διάταξης συζήτησης. Κατά συνέπεια δεν δίνω τον λόγο στον κ. 
Πετρομελίδη. 

Ουσουλτζόγλου: Επρεπε να θέσω το έκτακτο στα προ ημερήσιας; 
Πρόεδρος: Βεβαίως. Θέτετε το θέμα και ζητάτε μετά να συζητηθεί ως 

κατεπείγον. 
Γαβρίδης: Εμένα μ΄ ενδιαφέρει ν΄ αφήσουμε τους τύπους και να δούμε την 

ουσία. Το αν πρέπει να μιλήσει πριν ή μετά, εγώ αυτό δεν το καταλαβαίνω. Εμένα μ΄ 
ενδιαφέρει να μπει το θέμα. 

Πρόεδρος: Αυτό δεν είναι διαδικαστικό κε Γαβρίδη. Για να ξεκαθαρίσουμε τα 
πράγματα, άλλο διαδικαστικό και άλλο ουσιαστικό θέμα, όπως αυτό που θέτετε. 

Κουρουζίδης:  Ως ένδειξη διαμαρτυρίας αποχωρώ. 
Στο σημείο αυτό αποχώρησαν ως ένδειξη διαμαρτυρίας 11 σύμβουλοι: 

Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Ι. Κουρουζίδης, Δ. Δάσκαλος,  Α. Δελαβερίδης, Γ. 
Μιχαηλίδης, Σ. Μηλιόπουλος, Α. Παπαστεργίου, Κ. Πουλασουχίδης, Α. Τσιάρας, Η. 
Σοφιανίδης, Γ. Ορφανίδης. 
  Πετρομελίδης(Πρόεδρος Συλλόγου Γονέων & Κηδεμόνων 11ου δημ. σχολείου): 
Ζητούσαμε απλώς μία απόφαση του δημ. συμβουλίου στήριξης προς το Σύλλογό μας. Η 
Κα Τσιαμήτρου είχε συμφωνήσει ότι το θέμα μπορεί να μπει και δικαίως σήμερα ως 
έκτακτο.  Επίσης θα ήθελα να πω ότι δεν ενημερώθηκε κανένα μέλος του συλλόγου μας 
από τον κ. Νομάρχη. 

Στη συνέχεια ο πρόεδρος κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν για συζήτηση του εκτάκτου θέματος; 
Υπέρ της πρότασης αυτή δεν ψήφισε κανείς δημ. σύμβουλος. 
Πρόεδρος: Ποιοι δεν συμφωνούν να συζητηθεί εκτάκτως το θέμα; 
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 17 σύμβουλοι: 

Χ. Γεωργιάδης, Α. Γκαμπέσης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, 
Ε. Δημούλα – Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, 
Θ. Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. 
Φουρνιάδης, Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης.  

Από την ψηφοφορία απουσίαζε ο σύμβουλος Μ. Γαβρίδης. 
 Το Δ.Σ. μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την πρόταση της δημοτικής συμβούλου Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου. 
2.- Την πρόταση του Δημάρχου. 
3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
4.- Τις διατάξεις των άρθρων 97, 106 και 119 του Δ.Κ.Κ. (Π.Δ. 410/95). 
 

Αποφασίζει  Ομόφωνα 
 

 Α) Αναβάλλει τη συζήτηση και λήψη απόφασης επί της προτάσεως της 
δημοτικής συμβούλου Χαρούλας Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου για συζήτηση 
εκτάκτου θέματος σχετικά με την επέκταση ή ανέγερση νέου σχολικού κτιρίου για τη 
στέγαση των 7ου-11ου Νηπιαγωγείων –Δημοτικών Σχολείων Βέροιας. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  657 / 2004 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ν. Κεχαγιόγλου Α. Δελαβερίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Γ. Μιχαηλίδης 
 Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Σ. Μηλιόπουλος 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Παπαστεργίου 
 Γ. Τροχόπουλος Κ. Πουλασουχίδης 
 Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Α. Τσιάρας 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Μ. Σακαλής Η. Σοφιανίδης 
 Χ. Φουρνιάδης Γ. Ορφανίδης 
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     
     
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 K. Μιχαηλίδης   
     
     
     

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  25-1-2005 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
  
 


